
Storumans kommuns näringslivsråd  
Minnesanteckningar  
Nr:3/2023 
Datum: 2023-11-22 
Tid: 13:00 -16:00 
Plats: Storumans kommun Dialogen  

 
Deltagare dialogen 
Tomas Granström  Grundfors skogsmaskiner m.fl 
Janne Ruonala   SB Turism m.fl 
Agneta af Ekenstam  Ekenstams Allservice  
Anna Gustafsson  MOHV 
Peter Persson   Koncernchef 
Ulrik Dahlgren   Kommunstyrelsens ordförande  
Ulf Vidman   Kommunstyrelsens vice ordförande 
Johan Duvdahl   Näringslivschef 
Robert Lundberg  Terminal och fastighetsutvecklare 
Anton Stenvall   Tekniskchef 
Jimmy Lindberg  Stabschef 
Mona Olofsson  Näringslivsstrateg 
Helene Lindqvist  Näringslivsstrateg 
   
 
 
Dagordning  
 
1. Ulrik Dahlgren öppnande mötet och hälsade alla välkomna 
 
2. Genomgång av föregående minnesanteckningar  
Ulrik redogör för minnesanteckningar från föregående möte den 18 oktober 

3. Genomgång av arbetet med handlingsplan  
Mona och Helene presenterar arbetet som kommunen gjort med den 
handlingsplan som tagits fram utifrån de synpunkter som kommit in från 
företagsträffen tidigare i höst. Under genomgången av handlingsplanen lyfte 
deltagarna exempel på aktiviteter som är lämpliga att göra för att nå framgång 
i arbetet och diskussioner fördes om hur viktigdelaktigheten och 
engagemanget från hela kommunen och hela näringslivet är för att nå bra 
resultat. Näringslivsrådet gör direkt några ändringar och tillägg i dokumentet 
och ställer sig bakom handlingsplanen. Handlingsplanen är uppdelad på 
rubrikerna: 

Fler företagskontakter 
Upphandling 
Kommunikation 
Övrig 



 
Handlingsplanen bifogas som bilaga till minnesanteckningarna 

4.Snabbrunda aktuellt nu, vad fungerar bra och vad kan bli bättre 

inget särskilt utöver handlingsplan. 

 

 
5. Näringslivsrådets sammansättning  
Näringslivsrådet för en övergripande diskussion om vilka som nu är med i 
rådet, varför de är med. Det finns några företagare som hört av sig och tycker 
att deltagandet är en viktig fråga och behöver aktualiseras.  Skolan har önskat 
närvara i rådet. Näringslivsrådet beslutar att representant för skolan bjuds in 
att närvara i rådet.  
6. Nyinkomna ärende 
– inget utöver handlingsplanen. 
 
7. Uppföljning tidigare ärenden 
– skjuts till nästa gång, handlingsplanen var huvudpunkten på detta ärende. 
8. Nästa möte 
 Nästa möte planeras till 17 januari klockan 15.00. Stormötet som företagen 
önskat blir direkt efter, alltså klockan 18.00 den 17 januari. 
9. Övriga frågor – inga övriga frågor. 

10 .Mötets avslut 
Ulrik tackar för visat intresse och avslutar mötet 

 
  
  

Minnesanteckningar förda av  
Johan Duvdahl  

 


